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Protokół Nr 72/2022 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu  10 października 2022 roku 

w Sali Portretowej Urzędu  Miasta Krakowa 

w trybie stacjonarno-zdalnym 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji 

Infrastruktury  oraz Stanisław Moryc – Przewodniczący Komisji Sportu i Kultury Fizycznej  

Rady Miasta Krakowa, udział wzięli członkowie Komisji oraz inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 13.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

część I – wspólne posiedzenie z Komisją Sportu i Kultury Fizycznej 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji inwestycji w ramach 

środków finansowych na zadania związane z  Igrzyskami Europejskimi. 

 

część II 

2. Informacja  Prezydenta Miasta Krakowa dotycząca Programu Inwestycyjnego dla 

Dzielnic Krakowa  pn. „Budowa Infrastruktury Sanitarnej” pn.  (BIS) przyjętego do 

realizacji w dniu 7 lutego 2018 r. uchwałą Nr  XCIV/2464/18 Rady Miasta Krakowa. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia Strefy Czystego Transportu 

w Krakowie (druk nr 2990). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XCIV/2463/18 w sprawie 

wzajemnego honorowania biletów Komunikacji Miejskiej w Krakowie i biletów 

kolejowych (druk nr 2989). 

5. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat konsultacji społecznych dotyczących 

budowy tras Pychowickiej  i Zwierzynieckiej oraz prezentacja przebiegu wariantów. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały   w sprawie ustalenia  kierunków działania dla 

Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących powierzenia zadania inwestycyjnego 

''Budowa ulicy 8 Pułku Ułanów'' Spółce Trasa Łagiewnicka SA w Krakowie (druk nr 

2984). 

7. Sprawy bieżące. 

8. Oświadczenia i komunikaty. 
                                                                                                                       

W pierwszej części wspólnego  posiedzenia z Komisją Sportu i Kultury Fizycznej obradom 

przewodniczył Stanisław Moryc -  Przewodniczący Komisji Sportu i Kultury Fizycznej. 

 

Ad. 1. 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji inwestycji w ramach 

środków finansowych na zadania związane z  Igrzyskami Europejskimi. 

 

Informację Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji inwestycji w ramach środków 

finansowych na zadania związane z  Igrzyskami Europejskimi przedstawili kolejno Jerzy 

Muzyk – Zastępca Prezydenta Miasta, Janusz Zagórski – Zarząd Dróg Miasta Krakowa, Łukasz 

Szewczyk Dyrektor Zarządu Inwestycji Miejskich oraz   Krzysztof Dębowski - Zastępca 



Dyrektora Zarządu Infrastruktury Sportowej. 

W dyskusji udział wzięli: Michał Starobrat, Grażyna Fijałkowska, Andrzej Hawranek, 

Stanisław Moryc, Tomasz Daros, Łukasz Sęk, 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili Jerzy Muzyk, Janusz Zagórski, Krzysztof 

Dębowski. 

 

Ad.2 

Informacja  Prezydenta Miasta Krakowa dotycząca Programu Inwestycyjnego dla 

Dzielnic Krakowa  pn. „Budowa Infrastruktury Sanitarnej” pn.  (BIS) przyjętego do 

realizacji w dniu 7 lutego 2018 r. uchwałą Nr  XCIV/2464/18 Rady Miasta Krakowa. 

 

Informację przedstawili Małgorzata Starnowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Klimatu oraz Piotr Senderek – Wiceprezes Wodociągi Krakowskie S.A. 

W dyskusji udział wzięli: Łukasz Sęk, Michał Starobrat, Marek Sobieraj, Edward Porębski. 

Wyjaśnień udzielił Paweł Senderek. 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia Strefy Czystego Transportu  

 w Krakowie (druk nr 2990). 

 

Projekt uchwały przedstawił Łukasz Franek – Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego. 

W dyskusji udział wzięli: Łukasz Sęk, Michał Starobrat, Artur Buszek, Jakub Kosek. 

Odpowiedzi  udzielił Łukasz Franek. 

Komisja w obecności 15 członków Komisji, 13 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustanowienia Strefy Czystego Transportu  w Krakowie (druk nr 2990) 

(Opinia nr 201/2022 z 10 października 2022 r.) 

 

Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XCIV/2463/18 w sprawie 

wzajemnego honorowania biletów Komunikacji Miejskiej w Krakowie i biletów 

kolejowych (druk nr 2989). 

 

Projekt uchwały omówił Łukasz Franek – Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Komisja w obecności 15 członków Komisji, 15 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę nr XCIV/2463/18 w sprawie wzajemnego honorowania 

biletów Komunikacji Miejskiej w Krakowie i biletów kolejowych (druk nr 2989). 

 (Opinia nr 202/2022 z 10 października 2022 r.) 

 

Ad.6 

Zaopiniowanie projektu uchwały   w sprawie ustalenia  kierunków działania dla 

Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących powierzenia zadania inwestycyjnego ''Budowa 

ulicy 8 Pułku Ułanów'' Spółce Trasa Łagiewnicka SA w Krakowie (druk nr 2984). 

 

W imieniu wnioskodawcy projekt uchwały omówił radny Michał Starobrat. 

W dyskusji udział wzięli: Jan Pietras, Łukasz Szewczyk – Dyrektor Zarządu Inwestycji 

Miejskich, Krzysztof Migdał – członek zarządu Trasa Łagiewnicka SA, Marcin Korusiewicz – 

Wiceprezes Trasa Łagiewnicka SA.  



Komisja w obecności 13 członków Komisji, 4 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 1 głosie „przeciw” i 8 „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie ustalenia  kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

powierzenia zadania inwestycyjnego ''Budowa ulicy 8 Pułku Ułanów'' Spółce Trasa 

Łagiewnicka SA w Krakowie (druk nr 2984) (Opinia nr 203/2022 z 10 października 2022r.) 

 

Ad.5 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat konsultacji społecznych dotyczących 

budowy tras Pychowickiej  i Zwierzynieckiej oraz prezentacja przebiegu wariantów. 

 

Prezentacji na temat konsultacji społecznych dotyczących budowy tras Pychowickiej  

i Zwierzynieckiej oraz prezentacja przebiegu wariantów dokonał Krzysztof  Migdał – członek 

Zarządu Trasa Łagiewnicka. 

W dyskusji udział wzięli: Artur Buszek, Michał Starobrat, Marek Sobieraj, Jacek Bednarz. 

Wyjaśnień udzielił Krzysztof Migdał.  

 

Ad. 7.  

Sprawy bieżące. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

Ad. 8. 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 17.05 

zamknął posiedzenie. 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

 

 

Jacek Bednarz 

 

 

 

   

   Protokołowała: 

 

    Beata Czepiec 
 


